

SUPER HIGH ROLLER SERIES 23 JULY - 1 AUGUST JEJU 2018

超高额豪客赛 2018 巡回赛 济州岛 2018年7月23-8月1日

KRW 300,000,000

MAIN EVENT BUY-IN





For more information visit us at WEBSITE: www.triton-series.com EMAIL: info@triton-series.com



传奇扑克SUPER HIGH ROLLER SERIES TRITON POKER 23 JULY - 超高额豪客赛 2018 巡回赛 1 AUGUST 2018年7月23-8月1日 JEJU 2018年7月24-8月1日 JEJU 2018年7月24-8月1日 JEJU 2018年7月24-8月1日 JEJU 2018年7月1日 JEJU 2018年7月24日 JEJU 2018年7月1日 JEJU 2018年7月24日 JEJU 2018年7月24日 JEJU 2018年7月24日 JEJU 2018年7月1日 JEJU 20

Organizer



Venue



Media Partners









EVENT SCHEDULE

活动安排

DATE	2:00 PM	4:00 PM
MONDAY 23 JUL		Short Deck Ante-only 100k HKD 短牌赛事 BUY-IN 买入: KRW 15,000,000+900,000
TUESDAY 24 JUL		Short Deck Ante-only 100k HKD 短牌赛事 BUY-IN 买入: KRW 15,000,000+900,000
WEDNESDAY 25 JUL	Short Deck Ante-only 100k HKD 短牌赛事 BUY-IN 买人: -	Short Deck Ante-only 500k HKD 短牌赛事 BUY-IN 买入: KRW 75,000,000+4,500,000
THURSDAY 26 JUL	Short Deck Ante-only 500k HKD 短牌赛事 BUY-IN 买入:-	6-MAX 500k Side Event 六人赛 BUY-IN 买入: KRW 75,000,000+4,500,000
FRIDAY 27 JUL	6-MAX 500k Side Event 六人赛 BUY-IN 买入: KRW 75,000,000+4,500,000	
saturday 28 JUL		Short Deck Ante-only 1m HKD 短牌赛事 BUY-IN 买入: KRW 150,000,000+9,000,000
SUNDAY 29 JUL	Short Deck Ante-only 1m HKD 短牌赛事 BUY-IN 买入: KRW 150,000,000+9,000,000	
MONDAY 30 JUL		MAIN EVENT 2M HKD 主赛 BUY-IN 买入: KRW 300,000,000+18,000,000
TUESDAY 31 JUL	MAIN EVENT 2M HKD 主赛 BUY-IN 买入: KRW 300,000,000+18,000,000	
WEDNESDAY 1 AUG	MAIN EVENT 2M HKD 主赛 BUY-IN 买入:-	

Short Deck Ante-only 100K HKD

100k港币买入的前注版短牌赛事

DAY 1a : 23 July, 4:00 PM DAY 1b : 24 July, 4:00 PM DAY 2 : 25 July, 2:00 PM

Shortdeck No Limit Hold'em Event

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 15,000,000 + 900,000 Starting Chips 起始筹码 100,000 (3x bullets) Blind Duration 盲注升级时间 30 Mins. Re-Entry 多次重进 Multiple Add-On 加购 N/A

LEVEL 级别	ANTE 前注	BUTTON 株
1	1,000	2,000
2	1,000	2,000
3	2,000	4,000
	10 MINS BREAK	K 10 分钟休息
4	2,000	4,000
5	3,000	6,000
6	4,000	8,000
	15 MINS DINNER BRE	AK 15分钟晚餐时间
7	6,000	12,000
	END OF LATE R	REGISTRATION
8	8,000	16,000
9	10,000	20,000
	END OF DAY 1 / RE	EMOVE 1000 CHIPS
11	15,000	30,000
12	20,000	40,000
	25,000	50,000
	10 MINS BREAK	< 10 分钟休息
14	30,000	60,000
15	40,000	80,000
	60,000	120,000
	10 MINS BREAK 10 分钟休息	
17	80,000	160,000
18	100,000	200,000
	120,000	240,000
	10 MINS BREAK	く10 分钟休息
20	150,000	300,000
21	200,000	400,000
	250,000	500,000
10 MINS BREAK 10 分钟休息		

Short Deck Ante-only 100K HKD

100k港币买入的前注版短牌赛事

DAY 1a: 23 July, 4:00 PM DAY 1b: 24 July, 4:00 PM DAY 2: 25 July, 2:00 PM 赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛 Shortdeck No Limit Hold'em Event

Buy-In 买入+参赛费 KRW 15.000.000 + 900.000

Starting Chips 起始筹码 100.000

(3x bullets)

Blind Duration 盲注升级时间 30 Mins.

Re-Entry 多次重进 Multiple

Add-On 加购 N/A

LEVEL 级别	ANTE 前注	BUTTON 株
22	300,000	600,000
23	400,000	800,000
24	600,000	1,200,000
	10 MINS BREAK / REMOVE	E 5000 CHIPS 10 分钟休息
25	800,000	1,600,000
26	1,000,000	2,000,000
27	1,500,000	3,000,000

Remarks:

- Button will post twice the amount of the ante for each hand
- * Pre-flop: Action will start with the player to the left of the dealer button.
 * Button will be last to act and has the option to check or raise
- * Post-flop: Action will start with the player to the left of the dealer button.
- * All players will post the required ante for each hand of play
- * Late registration closes before the start of level 10
- * Multiple re-entry per day is allowed until the end of the registration
- Each table plays a maximum of 7 players per table
- Each entry buys 3 bullets. Each bullet can be redeemed for 100,000 chips.
- * All bullets have to be redeemed by end of registration
 * Players need to redeem a minimum of 1 bullet when entering the event.
- * Players can redeem bullets any time before end of registration with the dealer in between hands.
- * Players begin the tournament by choosing how many of their stacks to put on the table, and how many to keep in reserve. With a total starting stack of 300,000 in chips, players have a choice of placing 100,000 (1st stack), 100,000 (2nd stack), 100,000 (3rd stack), or all 300,000 in any combination of stacks to start with.
- Upon busting, if a player has any stacks left in reserve, he must add one or more of the reserve stacks to the table and continue playing.
- * Additional levels will be added if needed
- * 2% service charge will be added on top of the total prize pool.
- * Prize pool will depend on total number of entries
- * Day 1a qualifers can still play Day 1b. Players will only be allowed to take 1 stack onto Day 2
- * At level 7, last level of registration, all bullets must be in play.

备注:

- *每局牌开始前按钮位选手需投入两倍前注
- *翻牌前,第一位行动的选手是按钮位左手边第一位选手
- *按钮位选手最后行动, 他可以选择过牌或加注
- *翻牌后,第一位行动的选手依旧是按钮位左手边第一位
- *每局牌开始前,所有选手都需投入一个前注
- *报名时间截止前,选手每天允许多次报名
- *每张牌桌最多只能坐7名选手
- *每次报名均可获得3颗子弹,每颗子弹可兑换100k筹码
- *子弹的兑换时间与比赛最终报名截止时间同时结束
- *选手在参赛时至少需要兑换1颗子弹方有资格参加比赛
- *最终报名截止时间结束前,选手可在任意时间向发牌员
- 用子弹兑换筹码 *选手的起始筹码为300k,比赛开始时选手可选择100k筹
- 码开始比赛,也可选择200k或一次性用完300k
- *一旦被淘汰,选手至少带入100k筹码方能重回比赛
- *如有需要, 比赛将增加盲注级别
- *奖池中2%的费用将用于支付员工费用
- *奖金池将取决于进入的总次数
- *在第7级,最后一级注册,所有子弹必须在游戏中。

2

Short Deck Ante-only 500K HKD

500k港币买入的前注版短牌赛事

DAY 1: 25 July, 4:00 PM DAY 2: 26 July, 2:00 PM

Shortdeck No Limit Hold'em Event

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 75,000,000 + 4,500,000 Starting Chips 起始筹码 100,000

(3x bullets)

Blind Duration 育注升级时间 45 Mins. Re-Entry Add-On 多次重进 加购 Multiple N/A

LEVEL 级别	ANTE 前注	BUTTON 株	
1	1,000	2,000	
2	1,000	2,000	
3	2,000	4,000	
	10 MINS BREA	K 10 分钟休息	
4	2,000	4,000	
5	3,000	6,000	
6	4,000	8,000	
	15 MINS DINNER BRE	AK 15分钟晚餐时间	
7	6,000	12,000	
	END OF LATE R	REGISTRATION	
8	8,000	16,000	
9	10,000	20,000	
	10 MINS BREAK		
11	15,000	30,000	
12	20,000	40,000	
	25,000	50,000	
	END OF DAY 1		
14	30,000	60,000	
15	40,000	80,000	
	60,000	120,000	
	10 MINS BREA	K 10 分钟休息	
17	80,000	160,000	
18	100,000	200,000	
	120,000	240,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		
20	150,000	300,000	
21	200,000	400,000	
	250,000	500,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		

Short Deck Ante-only 500K HKD

500k港币买入的前注版短牌赛事

DAY 1: 25 July, 4:00 PM DAY 2: 26 July, 2:00 PM

Shortdeck No Limit Hold'em Event

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 75,000,000 + 4,500,000

Starting Chips 起始筹码 100,000

(3x bullets)

Blind Duration 盲注升级时间 45 Mins.

Re-Entry 多次重讲 Multiple

Add-On 加购 N/A

LEVEL 级别	ANTE 前注	BUTTON 株
22	300,000	600,000
23	400,000	800,000
24	600,000	1,200,000
10 MINS BREAK 10 / Remove 5000 chips 分钟休息		
25	800,000	1,600,000
26	1,000,000	2,000,000
27	1,500,000	3,000,000

Remarks:

- Button will post twice the amount of the ante for each hand
- Pre-flop: Action will start with the player to the left of the dealer button. Players act in turn having the option to fold, call the amount posted by the button, or raise. The remaining players in the hand will have the option to fold, call, or raise.
- Button will be last to act and has the option to check or raise
- Post-flop: Action will start with the player to the left of the dealer button. Players act in turn having the option to check, or bet the ante up to and including all-in. The remaining players in the hand will have the option to fold, call, or raise.
- * All players will post the required ante for each hand of play
- * Late registration closes before the start of level 10
- * Multiple re-entry per day is allowed until the end of the registration
- Each table plays a maximum of 6 players per table
- Each entry buys 3 bullets. Each bullet can be redeemed for 100,000 chips.
- * All bullets have to be redeemed by end of registration
 * Players need to redeem a minimum of 1 bullet when entering the
- * Players can redeem bullets any time before end of registration with the dealer in between hands.
- * Players begin the tournament by choosing how many of their stacks to put on the table, and how many to keep in reserve. With a total starting stack of 300,000 in chips, players have a choice of placing 100,000 (1st stack), 100,000 (2nd stack), 100,000 (3rd stack), or all 300,000 in any combination of stacks to start with.
- * Upon busting, if a player has any stacks left in reserve, he must add one or more of the reserve stacks to the table and continue playing.
- * Additional levels will be added if needed
- * 2% service charge will be added on top of the total prize pool.
- * Prize pool will depend on total number of entries
- * At level 7, last level of registration, all bullets must be in play.

- *每局牌开始前按钮位选手需投入两倍前注
- *翻牌前,第一位行动的选手是按钮位左手边第一位选手, 该选手可选择弃牌、跟注按钮位的两倍前注或是加注, 之后行动的选手可选择弃牌、跟注或加注。
- *按钮位选手最后行动, 他可以选择过牌或加注
- *翻牌后,第一位行动的选手依旧是按钮位左手边第一位选手 , 该选手可选择弃牌、跟注按钮位的两倍前注或是加注,
- 之后行动的选手可选择弃牌、跟注或加注。
- *每局牌开始前,所有选手都需投入一个前注
- *第10个级别开始前,选手都可重报名进入比赛
- *报名时间截止前,选手每天允许多次报名
- *每张牌桌最多只能坐6名选手
- *每次报名均可获得3颗子弹,每颗子弹可兑换100k筹码
- *子弹的兑换时间与比赛最终报名截止时间同时结束
- *选手在参赛时至少需要兑换1颗子弹方有资格参加比赛
- *最终报名截止时间结束前,选手可在任意时间向发牌员用子 弹兑换筹码
- *选手的起始筹码为300k,比赛开始时选手可选择100k筹码开 始比赛,也可选择200k或一次性用完300k
- *一旦被淘汰,选手至少带入100k筹码方能重回比赛
- *如有需要,比赛将增加盲注级别
- *奖池中2%的费用将用于支付员工费用
- *奖金池将取决于进入的总次数
- *在第7级,最后一级注册,所有子弹必须在游戏中。

6-MAX 500k Side Event

6人桌无限德扑赛事

DAY 1: 26 July, 4:00 PM DAY 2: 27 July, 2:00 PM

No Limit Texas Hold'em 6-Players Per Table

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 75,000,000 + 4,500,000 Starting Chips 起始筹码 50,000

Blind Duration 盲注升级时间 40 Mins. Re-Entry Add-On 多次重进 加购 Multiple N/A

LEVEL 级别	BIG BLIND ANTE 大盲前注	BLINDS 盲	
1	200	100-200	
2	200	100-200	
3	300	100-300	
	10 MINS BREA	AK 10 分钟休息	
4	400	200-400	
5	500	200-500	
6	600	300-600	
	15 MINS DINNER BR	EAK 15分钟晚餐时间	
7	800	400-800	
8	1,000	500-1,000	
9	1,200	600-1,200	
	END OF DAY 1		
10	1,600	800-1,600	
11	2,000	1,000-2,000	
	10 MINS BREAK / REMOVE 100 CHIPS / END OF REGISTRATION		
12	2,500	1,000-2,500	
13	3,000	1,500-3,000	
	10 MIN BREAK 10 分钟休息		
14	4,000	2,000-4,000	
15	5,000	2,500-5,000	
	10 MIN BREAK / REMOVE	500 CHIPS 10 分钟休息	
16	6,000	3,000-6,000	
17	8,000	4,000-8,000	
18	10,000	5,000-10,000	
15 MIN DINNER BREAK 15分钟晚餐时间			
19	12,000	6,000-12,000	
20	16,000	8,000-16,000	
10 MIN BREAK / REMOVE 1000 CHIPS 10 分钟休息			

6-MAX 500k Side Event

6人桌无限德扑赛事

DAY 1: 26 July, 4:00 PM DAY 2: 27 July, 2:00 PM

No Limit Texas Hold'em 6-Players Per Table

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 75,000,000 + 4,500,000 Starting Chips 起始筹码 50.000

Blind Duration 盲注升级时间 40 Mins. Re-Entry Add-On 多次重进 加购 Multiple N/A

LEVEL 级别	BIG BLIND ANTE 大盲前注	BUTTON 株
21	20,000	10,000-20,000
22	25,000	10,000-25,000
10 MIN BREAK 10 分钟休息		
23	30,000	15,000-30,000
24	40,000	20,000-40,000
25	50,000	25,000-50,000
10 MIN BREAK 10 分钟休息		
26	60,000	30,000-60,000
27	80,000	40,000-80,000

Remarks:

- Late registration closes before the start of Level 12
- * Multiple re-entry is allowed before registration closes.
- * 2% service charge will be added on top of the total prize pool.
- * There are no antes, however, the big blind posts double the amount.
- * Antes never reduce until end of tournament
- * In regards to payouts, if two players are all in at the same table and one is in BB:
- A. BB get credit for ante 1st
- B.Player out of BB get full credit for ante
- C. Ante is considered dead in the pot
- * All tournaments may have their structures adjusted (including, but not limited to) levels, level length and days added or subtracted at the sole discretion of the Tournament Director.

冬注.

- *该赛事报名截止时间为第12个盲注级别开始前。
- *报名截止前选手可多次重报名。
- *总奖池中2%的费用将作为服务费。
- *大盲位选手将支付前注,大盲位选手支付前注和盲注时, 该选手先支付的是前注,然后才到盲注。
- *支付前注的赛制将一直延续到比赛结束
- *当两位选手在同一张桌全下,其中一位选手坐在BB位并且 是短筹码时,这位选手先要支付的是前注,如果另一位选 手赢了底池,他将赢得这个前注,这个前注将被视为底池 里的"死钱"。
- *赛事总监有权根据当时情况调整涨盲时间、每一轮的级别数以及比赛的天数。



Short Deck Ante-only 1M HKD

100万港币买入的前注版短牌赛事

DAY 1: 28 July, 4:00 PM DAY 2: 29 July, 2:00 PM

Shortdeck No Limit Hold'em Event

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 15,000,000 + 900,000

Starting Chips 起始筹码 100,000

(3x bullets)

Blind Duration 盲注升级时间 60 Mins.

Re-Entry 多次重进 Multiple

Add-On 加购 N/A

1	PRODUCE AND ADDRESS OF THE PROPERTY OF THE PRO		
	1,000	2,000	
2	1,000	2,000	
	10 MINS BREAK		
3	2,000	4,000	
4	2,000	4,000	
	15 MINS DINNER BRE	AK 15分钟晚餐时间	
5	3,000	6,000	
6	4,000	8,000	
	END OI	F DAY 1	
7	6,000	12,000	
	END OF LATE R	EGISTRATION	
8	8,000	16,000	
9	10,000	20,000	
	10 MINS BREAK	K 10 分钟休息	
10	15,000	30,000	
11	20,000	40,000	
	10 MIN BREAK / REMOVE		
12	25,000	50,000	
13	30,000	60,000	
	15 MINS DINNER BRE		
14	40,000	80,000	
15	60,000	120,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		
16	80,000	160,000	
17	100,000	200,000	
	10 MINS BREAK	AND DESCRIPTION OF THE PROPERTY OF THE PROPERT	
18	120,000	240,000	
19	150,000	300,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		

Short Deck Ante-only 1M HKD

100万港币买入的前注版短牌赛事

DAY 1: 28 July, 4:00 PM DAY 2: 29 July, 2:00 PM

Shortdeck No Limit Hold'em Event

赛事/联赛:短牌无限注德州扑克赛

Buy-In 买入+参赛费 KRW 15.000.000

+ 900.000

Starting Chips 起始筹码 100.000

(3x bullets)

Blind Duration 盲注升级时间 60 Mins.

Re-Entry Add-On 多次重进 加购 Multiple N/A

LEVEL 级别	ANTE 前注	BUTTON 株	
20	200,000	400,000	
21	250,000	500,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		
22	300,000	600,000	
23	400,000	800,000	
10 MINS BREAK / REMOVE 5000 CHIPS 10 分钟休息			
24	600,000	1,200,000	
25	800,000	1,600,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		
26	1,000,000	2,000,000	
27	1,500,000	3,000,000	

Remarks:

- Button will post twice the amount of the ante for each hand
- Pre-flop: Action will start with the player to the left of the dealer button. Players act in turn having the option to fold, call the amount posted by the button, or raise. The remaining players in the hand will have the option to fold, call, or raise.
- * Button will be last to act and has the option to check or raise
- Post-flop: Action will start with the player to the left of the dealer button. Players act in turn having the option to check, or bet the ante up to and including all-in. The remaining players in the hand will have the option to fold, call, or raise.
- * All players will post the required ante for each hand of play
- Late registration closes before the start of level 10
- * Multiple re-entry per day is allowed until the end of the registration * Each table plays a maximum of 6 players per table
- * Each entry buys 3 bullets. Each bullet can be redeemed for 100,000 chips
- * All bullets have to be redeemed by end of registration
- Players need to redeem a minimum of 1 bullet when entering the event.
- * Players can redeem bullets any time before end of registration with the dealer in between hands.
- * Players begin the tournament by choosing how many of their stacks to put on the table, and how many to keep in reserve. With a total starting stack of 300,000 in chips, players have a choice of placing 100,000 (1st stack), 100,000 (2nd stack), 100,000 (3rd stack), or all 300,000 in any combination of stacks to start with.
- * Upon busting, if a player has any stacks left in reserve, he must add one or more of the reserve stacks to the table and continue playing.
- * Additional levels will be added if needed
- * 2% service charge will be added on top of the total prize pool.
- * Prize pool will depend on total number of entries
- * At level 7, last level of registration, all bullets must be in play.

- *每局牌开始前按钮位选手需投入两倍前注
- *翻牌前,第一位行动的选手是按钮位左手边第一位选手,该选 手可选择弃牌、跟注按钮位的两倍前注或是加注,之后行动的 选手可选择弃牌、跟注或加注。
- *按钮位选手最后行动, 他可以选择过牌或加注
- *翻牌后, 第一位行动的选手依旧是按钮位左手边第一位选手, 该选手可选择弃牌、跟注按钮位的两倍前注或是加注, 之后行 动的选手可选择弃牌、跟注或加注。
- *每局牌开始前,所有选手都需投入一个前注
- *第10个级别开始前,选手都可重报名进入比赛
- *报名时间截止前,选手每天允许多次报名
- *每张牌桌最多只能坐6名选手
- *每次报名均可获得3颗子弹,每颗子弹可兑换100k筹码
- *子弹的兑换时间与比赛最终报名截止时间同时结束
- *选手在参赛时至少需要兑换1颗子弹方有资格参加比赛
- *最终报名截止时间结束前,选手可在任意时间向发牌员用子弹
- *选手的起始筹码为300k, 比赛开始时选手可选择100k筹码开始 比赛,也可选择200k或一次性用完300k
- *一旦被淘汰,选手至少带入100k筹码方能重回比赛
- *如有需要, 比赛将增加盲注级别
- *奖池中2%的费用将用于支付员工费用
- *奖金池将取决于进入的总次数
- *在第7级,最后一级注册,所有子弹必须在游戏中。



200万港币买入的无限德扑赛事(主赛)

DAY 1: 30 July, 4:00 PM DAY 2: 31 July, 2:00 PM FINAL DAY: 1 August, 2:00 PM No Limit Hold'em (Shot Clock)

Buy-In 买入+参赛费 KRW 300,000,000 + 18,000,000 Starting Chips 起始筹码 250,000

Blind Duration 盲注升级时间 60 Mins. Re-Entry Add-On 多次重进 加购 Multiple N/A

LEVEL 级别	BIG BLIND ANTE 大盲前注	BLINDS 盲	
1	1,000	500-1,000	
2	1,000	500-1,000	
	10 MINS BREAK	X 10 分钟休息	
3	1,500	1,000-1,500	
4	2,000	1,000-2,000	
	15 MINS DINNER BRE	AK 15分钟晚餐时间	
5	2,500	1,500-2,500	
6	3,000	1,500-3,000	
	10 MINS BREAK	(10 分钟休息	
7	4,000	2,000-4,000	
8	5,000	2,500-5,000	
	10 MINS BREAK / F	REMOVE 500 CHIPS	
9	6,000	3,000-6,000	
	END 0	F DAY 1	
10	8,000	4,000-8,000	
11	10,000	5,000-10,000	
	10 MINS BREAK / END C	F LATE REGISTRATION	
12	12,000	6,000-12,000	
13	16,000	8,000-16,000	
	15 MINS DINNER BREAK / REMO	VE 1000 CHIPS 15分钟晚餐时间	
14	20,000	10,000-20,000	
15	25,000	10,000-25,000	
16	30,000	15,000-30,000	
17	40,000	20,000-40,000	
	10 MINS BREAK	(10 分钟休息	
18	50,000	25,000-50,000	
19	60,000	30,000-60,000	
	10 MINS BREAK 10 分钟休息		

Main Event 2M HKD

200万港币买入的无限德扑赛事(主赛)

DAY 1: 30 July, 4:00 PM DAY 2: 31 July, 2:00 PM FINAL DAY: 1 August, 2:00 PM No Limit Hold'em (Shot Clock)

Buy-In 买入+参赛费 KRW 300,000,000

+ 18.000.000

Starting Chips 起始筹码 250,000

Blind Duration 盲注升级时间 60 Mins.

Re-Entry Add-On 多次重讲 加购 Multiple N/A

LEVEL 级别	BIG BLIND ANTE 大盲前注	BLINDS盲	
20	80,000	40,000-80,000	
21	100,000	50,000-100,000	
	10 MINS BREA	K 10 分钟休息	
22	120,000	60,000-120,000	
	10 MINS BREAK / REMOVE	E 5000 CHIPS 10 分钟休息	
23	150,000	75,000-150,000	
24	200,000	100,000-200,000	
10 MINS BREAK 10 分钟休息			
25	250,000	125,000-250,000	
26	300,000	150,000-300,000	
27	400,000	200,000-400,000	
28	500,000	250,000-500,000	
29	600,000	300,000-600,000	
30	800,000	400,000-800,000	
	THE RESIDENCE OF THE PARTY OF T	THE RESIDENCE OF THE PARTY OF T	

- Late registration closes before the start of Level 12

- table at all times
- Time extension buttons will be automatically put into play by the dealer once the initial 30 seconds of making a decision ends

 A hand at play will be forfeited when facing a bet or raise should it no
- longer have time extension button/s when the clock runs down to zero and alarms
- * Remaining Day 2 Players after the end of registration and Final Table will be given 3 more time extension buttons
- There are no antes, however, the big blind posts double the amount.
- * Antes never reduce until end of tournamer
- * In regards to payouts, if two players are all in at the same table and one is in BB:

 - B. BB get credit for ante 1st
 B. Player out of BB get full credit for ante
 C. Ante is considered dead in the pot
- All tournaments may have their structures adjusted (including, but not limited to) levels, level length and days added or subtracted at the sole discretion of the Tournament Director,

- *该赛事报名截止时间为第12个盲注级别开始前。
- *报名截止前选手可多次重报名。
- *总奖池中2%的费用将作为服务费。
- *Day2一直打到FT决出后当天比赛结束
- *选手每个决定的思考时间为30秒
- *每次报名后选手将获得6个加时牌,每个30秒
- *选手私下不可交换或赠送加时牌,每个选手的延迟牌要一直放 在荷官看的见的地方
- *当最初的30秒决定时间用完后,如果选手未做出决定,荷官会 自动替选手延时,直至该选手手里加时牌用完为止
- *进入决赛的选手在FT开打前每人将获得3个加时牌
- *大盲位选手将支付前注,大盲位选手支付前注和盲注时,该选 手先支付的是前注, 然后才到盲注。
- *支付前注的赛制将一直延续到比赛结束
- *当两位选手在同一张桌全下,其中一位选手坐在BB位并且是短 筹码时,这位选手先要支付的是前注,如果另一位选手赢了底池 , 他将赢得这个前注, 这个前注将被视为底池里的"死钱"。
- *赛事总监有权根据当时情况调整涨盲时间、每一轮的级别数以 及比赛的天数。







NEW ATTRACTIONS OPENING 3RD AUGUST 2018

将于2018年8月3日开幕





JEJU SHINHWA WORLD INTERACTIVE EXHIBITION

BOOK YOUR ROOM NOW 立即预定房间 +(82) 64 908 8880







Jeju Shinhwa World Hotels and Resorts is a grand premium resort complex surrounded by Jeju's marvelous Gotjwal Forest. It was rated 5-Star, the highest rating in Korea, and it features more than 2,000 at a variety of global luxury hotels.

The resort complex offers a wide range of rooms to choose from depending on the purpose of your stay whether it is travels, leisure or recreational and also offers personalized services for its guests.

Jeju Shinhwa World has not only Le Chinois, Landing Dining, Cafe de islet and Somerset The Clubhouse but also Food Avenue featuring Asian Food Streets filled with great restaurants that only use Jeju's freshest local ingredients as well as casual Asian cuisines all for all day dining experience.

济州神话世界酒店和度假村的宏伟高级度假村周围环绕着济州岛美丽的Gotiawal森林、它被评 为5星, 韩国最高评级, 包含了2000间精致客房和奢华别墅的高级度假酒店。 度假村综合提供 多种房型可供选择,具体取决于您的住宿目的,无论是旅行,休闲或娱乐并为客人提供个性化服

非凡的用餐体验。

不仅如此,济州神话世界还有许多特色餐厅,其中包括鼎峰,蓝鼎厅,蓝鼎厅,盛捷俱乐部会所 ,以及拥有许多非常棒的美食的亚洲美食街。餐厅都只用济州的新鲜材料,让您一次性享受

For more information, please visit 更多详情, 请浏览 www.shinhwaworld.com









Located within Jeju Shinhwa World, South Korea's largest integrated resort, Landing Casino welcomes you to a distinctly luxurious gaming experience unlike anywhere else in the world. Here, you will enjoy a diverse selection of electronic table games and slots, as well as casino favorites like Roulette, Blackjack and Tai Sai. Avid poker fans are also well taken care of, with a specialized poker area provided for you to play for your favored stakes.

蓝鼎娱乐场位于韩国最大的高端综合休闲娱乐度假胜地济州神话世界内。蓝鼎娱乐场欢迎您来此体验独一无二的豪华娱乐项目。在这里,我们有各种各样符合国际标准的电子桌台游戏,角子机, 轮盘,二十一点和比大小等桌台游戏供君选择。此外,我们也为扑克爱好者提供专门的扑克区域,让您玩得开心。

For more information, please visit 更多详情,请浏览 www.landingkorea.com











For more information visit us at WEBSITE: www.triton-series.com EMAIL: info@triton-series.com